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A szervezet neve, székhelye:  Magyar Birkózók Szövetsége  

(1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) 

 

Jegyzőkönyv kivonat 
 

1. A szerv neve: 

Elnökség 

 

2. Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra), helye:   

2024. május 30., 10 óra 

1213 Budapest, Hollandi út 8. 
(KIMBA VIP terem) 

 

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek:  

A mellékelt jelenléti ív szerint. A 27 elnökségi tagból 23 van jelen. 

 

4. Ügyrendi határozat a napirenddel kapcsolatban: 

Az ülést Németh Szilárd elnök úr vezeti le.  

 

Ügyrendi határozat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

A szavazás módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

Az Elnök a szavazás eredménye alapján megállapítja, hogy a megjelentek a napirendet a 

elfogadták. 

 

5. Elnök úr a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára tekintettel megállapítja, 

hogy az ülés 

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

A szövetség Elnöke röviden üdvözli a jelenlévő elnökségi tagokat és meghívott vendégeket. 

Megállapítja, hogy a jelenlévő 23 taggal az elnökség határozatképes [Alapszabály 9. § 8./ 

d) pont].  

 

6. Napirend: 

1. Tájékoztató az előző Elnökségi ülés óta eltelt időszak eseményeiről 

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök 

2. Beszámoló a Loutrakiban megrendezett U15-ös Európa-bajnokságról  

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

3. Beszámoló a Bakuban megrendezett U23-as Európa-bajnokságról 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

4. Beszámoló az Isztambulban megrendezett Világkvalifikációs versenyről 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

5. Előterjesztés az U17-es, valamint az U20-as Európa-bajnokságon induló csapatról 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató  
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6. Előterjesztés a 2024. évi párizsi nyári olimpiai játékokon való részvételről 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

7. 2025. és 2026. évi NVFP elosztási elvek 

Előterjesztő: Bacsa Péter alelnök  

8. Intéző Bizottság tag változás 

Előterjesztő: Rögler Gábor főtitkár 

9. Tagsági ügyek 

Előterjesztő: Fék Szabolcs 

10. Egyebek 

 

 

7. Napirendi pontok bemutatása és határozathozatal  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

7.1. Tájékoztató az előző Elnökségi ülés óta eltelt időszak eseményeiről 
 

Bacsa Péter alelnök úr tájékoztatója: 

 

„Nagy tisztelettel köszöntöm az elnökség tagjait. A nemzetközi helyzet fokozódik olimpiai 

szinten, sok minden történt. Az elmúlt másfél hónap a kvalifikációról szólt, véget értek a 

küzdelmek, 5 kvótánk született, a 4 és 6-os pont majd fog szólni az olimpiai csapatról, így ott 

beszélünk erről részletesebben. Annyit kihangsúlyoznék, hogy Európában a 6. legtöbb kvótát 

szereztük. 288 kvótát osztanak már csak a birkózásban Tokió óta, tehát mindig ahhoz érdemes 

hasonlítani, ami hasonló körülmények között születik. Hozzá tenném még, hogy ugyan 5 magyar 

kvótánk van, de 2 határon túli magyar is, Incze Kriszta román színekben és Nemes Máté szerb 

színekben kiharcolta az olimpiai részvételt, nekik is fogunk szurkolni. Ezen kívül jó hír, hogy 

múlt héten volt egy UWW ülés, ott véglegesítették a bírói listát, és az utazó bírókból 1 magyar 

bírónak, Sleisz Gabriellának sikerült kijutnia, aki az első magyar női bíró az olimpián. A bírói 

vonalon Gyarmati Ferenc székely barátunk is erősíteni fogja a magyar vonalat. A 288 kvótából 

40 honosított versenyző szerzett kvótát, közülünk 1 ilyen van. Évek óta küzdök, vagy próbálom 

elérni a nemzetközi szövetségben, hogy ez az elburjánzó honosítás valahol véget érjen, vagy 

szabályozott keretek között történjen. Jó hír, hogy idén januárban alakult egy munkabizottság, 

amit én és egy portugál kollégám vezetünk, és hosszas egyeztetések után született egy 99%-os 

anyag, amit nyáron fog elfogadni az UWW elnökség és az őszi kongresszuson lesz 

foganatosítva. Jó hír, hogy ez a folyamat szép lassan lesz kivezetve - közel 400 birkózó van a 

világban országváltással - 2028-ig különböző indikátorokkal. Az igazi hatása majd ez után lesz 

érzékelhető. A múltkori elnökségin már említettük, hogy új szőnyegprogramot hirdettünk 

grundbirkózásra, annak a pénznek a harmadából, amit az elmúlt évek hatékony gazdálkodása 

révén felhalmoztunk. 100 M ft-ot fogunk erre a programra költeni, a közbeszerzést lefolytattuk, 

a nyertes megvan, a gyártás a napokban kezdődik és szeptembertől át lehet venni az első 

szőnyegeket, egészen decemberig tart a gyártási folyamat. A Ranking után pár héttel meg fog 

jelenni a szövetség honlapján a kiírás, amire az egyesületek tudnak pályázni szigorú 

feltételekkel. Ahhoz fogjuk kötni, hogy csak olyan egyesületek kaphatnak, akik iskolákban 

bizonyíthatóan grundbirkózást tartanak és indítanak csapatot grundbirkózó rendszerbe. Csak 

erre adjuk és ezt dokumentálva, fényképekkel bizonyítva kell igazolni. Még egy kellemes 

meglepetés, meghirdettük az alapfokú edzői programot, melyre 68-an jelentkeztek, a 30 helyre. 

Köszönöm mindenkinek az ebben nyújtott segítséget. Szeptemberben a középfokú edzői képzés 

második tanfolyama indul 50 fővel. ” 

 

Határozati javaslat: 
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A napirend tájékoztató volt, nem igényel szavazást.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

1. Beszámoló a Loutrakiban megrendezett U15-ös Európa-bajnokságról  

2. Beszámoló a Bakuban megrendezett U23-as Európa-bajnokságról 

3. Beszámoló az Isztambulban megrendezett Világkvalifikációs versenyről 

 

A három napirendi pont tájékoztatója egyben hangzik el. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr beszámolója: 

„Szeretettel köszöntök mindenkit. Az első beszámoló az U15-ös Európa-bajnokság Loutraki-

ban. A szervezésről azért elmondható, hogy hagyott maga után némi kívánni valót. Ebből kiin-

dulva kihúzhatjuk magunkat, mert teljesen mindegy, hogy milyen eseményről van szó, azért el-

mondhatjuk magunkról, hogy amit itthon szervezünk, az magas színvonalú. A Covid után volt 

egy 2 éves kihagyás és az után volt 2022-ben és 2023-ban egy U15 EB, az elsőn nem indultak 

az oroszok és beloruszok, a 2023-asban indultak, de ebből kifolyólak az ukránok nem indultak, 

most viszont ez volt az első a Covid óta, hogy mindenki indult, nyilván ez a létszámokban is 

látszódott, ez volt a legerősebb EB az elmúlt időszakban. Kifejezetten erős EB volt. Itt 3 fogás-

nemben egy nemzet indíthat akár 2 versenyzőt is egy súlycsoportban, összesen tehát 13 főt in-

díthat fogásnemenként, tehát hatványozottan nehéz volt eredményesen szerepelni. 31 fővel in-

dultunk, a szabadfogás kezdett, 2 db 5. hellyel zártunk, ahhoz képest, hogy tavaly nem tudtunk 

pontszerző helyet szerezni, most kettő 5. és egy bronzérem megszerzése is reális lehetett volna. 

A lányoknál 1 Európa-bajnoki címet Sillei Janka szerzett, megvédte bajnoki címét, mellette si-

került még 2 bronzérmet és 2 ötödik helyezést elérni és összességében csapatközi harmadikok 

lettek. A legvégén a kötöttfogásúak voltak, ahol nem sikerült idén érmet szerezni, de én helyszí-

nen néztem végig és azt kell mondjam, hogy maga az eredményesség nincs arányban azzal, 

ahogyan birkóztak a gyerekek a láthatóan túlkoros versenyzőkkel szemben, így 2 ötödik helyet 

sikerült elérnünk. A látott teljesítménnyel én elégedett vagyok a realitás talaján. 

 

Az U23-as EB a szokásos időponthoz képest, március környéke szokott lenni, ez most elhúzódott 

május végére. Röviddel az isztambuli világkvalifikációs verseny után Bakuban rendezték az EB-

t, éppen ezért szűkebb is volt a létszám. Összességében 11 versenyzővel indultunk, a célkitűzés 

a kötöttnél és a nőinél is 1-1 érem megszerzése volt, szabadfogásban pontszerzés, ezt tartottuk 

reálisnak, azt gondolom, hogy ezt sikerült túl teljesíteni. Az egyik legnagyobb meglepetést a 

kötöttfogású László Koppány érte el, 18 éves kora ellenére döntőbe ment, ami mindenképpen 

bíztató, illetve Tösmagi Attila aki, több mint egy hónap kihagyás után bronzérmet szerzett. A 

lányoknál 2 bronzérem született, Pók Karolina és Virág Zsófia révén. Korcsog Milán pedig a 

szabadfogásban szerzett bronzérmet. 

 

Az isztambuli világkvalifikációnak izgatottan és nagy elvárásokkal indultunk neki. Minden kva-

lifikációnál megvoltak a célkitűzések, a világbajnokságon 2-4 kvótát terveztünk, 2 kvóta lett 

belőle, Azerbajdzsánban 1-3 kvótából sajnos 1 jött össze, Isztambulnak ugyanígy vágtunk neki, 

hogy 1-3 kvóta lehet reális, összességében a 2 kvótával a középút valósult meg. Kevésnek tűnik 

az 5 kvóta, de van több olyan érem esélyesünk, akivel komolyabban számolhatunk. Nagyon 

bízom benne, hogy eredményességében meg tudjuk közelíteni a tokiói szereplést. A nőiben Sztal-

vira volt még aki közel állhatott volna a kvóta megszerzéséhez, de ő az elődöntőbe jutásnál 

megsérült a kubai versenyző ellen és nem is tudott a vigaszágon birkózni, vissza kellett lépnie.” 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a beszámolók külön-külön elfogadásáról.  
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Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

19./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2024. évi U15 EB beszámolóját elfogadta.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

20./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2024. évi U23 EB beszámolóját elfogadta.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 22 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 1 

Nem szavazók száma: 0 

 

21./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2024. évi Világkvalifikációs verseny beszámolóját elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

5. Előterjesztés az U17-es Európa-bajnokságon induló csapatról 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

„Hamarosan itt van az U17-es Európa-bajnokság, ami időközben átkerült időpontban és hely-

színben is. Újvidéken lesz megrendezve mind az U17-es, mind az U20-as EB. Az U17-es EB 

időpontja 06.24-26. Az utánpótlás bizottság ezt egyhangúan elfogadta. Az előterjesztett csapat-

ban szabadfogásban és női fogásnemben van 2 olyan súlycsoport, a női 73 kg és szabadfogás 

71 kg ahol a javasolt versenyzők jelenleg sérüléssel bajlódnak, amennyiben ők nem tudnak fel-

épülni az EB-ig, abban az esetben az a javaslat jött, hogy nem indítanánk senkit, mert nincs 

mögötte olyan versenyző aki tudná képviselni a színeinket. Az 55 kg-ban volt fura eset, az Oros-

házi Birkózó Egyesület nyújtott be egy kérelmet. Az első versenyen a versenyzőjük nem tudott 

elindulni a versenyen, mert rosszul nevezték a kötöttfogású versenyre. Mizsei Bátor volt aki 

megnyerte a magyar bajnokságot, a válogatási elvek szerint ő megnyerte a két válogatót, ő a 

válogatott. Az utánpótlás bizottság megtárgyalta az esetet, és nem tartották azt sem korrektnek, 

hogy megvétózzanak olyan versenyzőt, aki megnyert két válogató versenyt, ezért a válogatott 

edző javaslatát megfogadva az volt a döntés, hogy Mizsei Bátor indul az EB-n. A többi fogás-

nemben egyértelműek voltak az indulók.” 
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Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el az U17-es EB csapatelőterjesztésének elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

22./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2024. évi U17-es EB csapatelőterjesztését elfogadta. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

5. Előterjesztés az U20-as Európa-bajnokságon induló csapatról 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

„Az U20-as EB induló csapata tiszta helyzet volt, ott kötöttfogásban van még egy válogató 

kiírva, ez a 97 kg, 3 versenyző között fog eldőlni, ennek függvényében fog kialakulni az induló 

csapat. A nőknél van még egy bukaresti verseny, ahol két versenyző van harcban a 

válogatottságért, illetve szabadfogásban 125 kg-ban fogunk egy válogatót kiírni két versenyző 

között. Ott a Bazsó Adolf volt, aki magabiztosan megnyerte az első versenyt, sérülés miatt nem 

tudott a másik kettőn indulni, a másik induló Fábián Bálint, közöttük fog eldőlni.” 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el az U20-as EB csapatelőterjesztésének az elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

23./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2024. évi U20-as EB csapatelőterjesztését elfogadta. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

6. Előterjesztés a 2024. évi párizsi nyári olimpiai játékokon való részvételről 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

 

„Az Olimpia fényében az utánpótlás versenyek mindig kicsit elhalványulnak, hiszen ez az év fő 

eseménye. Már említettük, hogy 5 olimpiai kvótát sikerült szerezni. A megoszlásokat röviden 

leírtam az előterjesztésbe. A szakmai bizottság ezt a javaslatot, amit előterjesztettem, hogy azok 

a versenyzők induljanak az olimpián, aki megszerezték a kvótát, azt az elmúlt évek 

hagyományával egybecsengően elfogadták. Továbbra is ez lenne a javaslat, hogy akik a kvótát 

megszerezték, azok induljanak az olimpián. Időrendi sorrendben, kötöttfogás 87 kg-ban 
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Losonczi Dávid világbajnoki, szabadfogás 65 kg-ban Muszukajev Iszmail világbajnoki címmel 

jutott ki. Nagy Bernadett az Európai kvalifikációs versenyről női 76 kg-ban jutott ki, és ahogy 

már említettem két versenyző Isztambulból Lévai Zoltán kötöttfogás 77 kg-ban, Ligeti Dániel 

szabadfogás 125 kg-ban. Ők alkotnák a magyar csapatot.” 

 

Kérdés:  

Németh Szilárd:  

„Mi a helyzet most Nagy Bernadett térdproblémájával? Hozzunk most döntést erről” 

 

Bácsi Péter válaszol: 

„Nagyon nehéz döntés, pont a másik térdében van egy pici porcleválás, ami eldöntendő, hogy 

műteni kell vagy nem, az olimpia közeledtével ez elég nagy rizikó. Nincs az, hogy bevan akadva 

a térde, időnként ez vizesedik, de kezelve van. Egyeztetve az orvosokkal, illetve a rehabilitációt 

végző szakemberekkel, abban maradtunk, hogy nem műttetnénk meg a térdét. Minden 

súlycsoportban vannak tartalékaink, akiket mind úgy készítünk, hogyha valamelyik induló nem 

tud indulni, akkor nehogy az legyen, hogy akkor kell felállni.” 

 

Kérdés:  

Péteri László: 

„Ki fog a szőnyeg szélén állni, melyik edző fog kimenni a csapattal?” 

 

Bácsi Péter válaszol: 

„Egy olimpiai felkészülés az nem egy-egy rövid szakaszból áll, gyakorlatilag, ahogy véget ért 

a tokiói olimpia elkezdődött egyújabb olimpiai ciklus. Ezt a válogatott edzők felügyelték 0-24-

ben, egyértelmű, hogy ők azok, akiknek ott kell lenniük az olimpián. Ennek ellenére törekszünk 

arra, hogy a versenyzőknek a lelki állapota is rendbe legyen, ami tőlünk telik megtesszük. 

Szeretnénk azt amit Tokióban is, hogy ki tudtunk vinni plusz egy edzőt, most is ez a terv, az, hogy 

a Losonczi Dáviddal ki tudjuk vinni Kliment Lászlót, Muszukajevvel a Kosztyát, Nagy Berninek 

a nevelőedzőjét, a Martin Gábort, Lévai Zoltán esetében valószínűleg ki fogjuk tudni vinni 

Lévai Zolit az olimpiára, Ligeti Dani pedig Bánkuti Zsolttal dolgozik együtt hosszú ideje.” 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el arról, hogy a 2024. évi párizsi nyári olimpiai játékokon az 

5 ember személyes jogon megszerzett kvalifikációval részt vesz. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

24./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség az olimpián induló csapatot jóváhagyta. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

6. 2025. és 2026. évi NVFP elosztási elvek 
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Bacsa Péter alelnök úr előterjesztése: 

„Azt tudjátok, hogy a KSF 2021 év végén kifutott, belépett az új NVFP nevű rendszer, ami kicsit 

átalakította az egyesületeknek járó pénzosztást. 2022 és 2023-ban azonos alapelveken 

osztottuk, de már 2022-ben jeleztük mindenkinek, hogy 2024-ben módosítunk és változtatunk 

picit az elosztási elveken. Drasztikus lépések nem történtek. Jövőre nem hallunk jó híreket a 

sportot érő támogatásoktól, de nagy mértékben függ ez az olimpiai szerepléstől. Ezért nem 

hoztunk ide számokat, inkább elveket, amiknek meg kell felelni ahhoz, hogy támogatásban 

részesülhessenek. Ami konkrétum és ami elvárás innentől kezdve, hogy milyen a létszám. Az 

igazoltak létszáma folyamatosan apad. Az újonnan elfogadott sporttörvény lehetőséget ad, hogy 

10 év alattiakat is lehessen regisztrálni a birkózásba. Annyi lesz a feladata az egyesületeknek, 

hogy a kiküldött kvóta számot, amit előzetesen felmértünk a kollégákkal, teljesítsék. A másik 

feltétel, hogy részt kell venni három korosztályos versenyen az adott klubnak, ez nem egy 

megugorhatatlan feladat. Az igazolt versenyzők minimum 30%-ának indulnia kell idén 

versenyen 10 éves korosztálytól felfelé. A végső elosztás a mostani állapotot tükrözi, majd ha 

meglesznek a konkrét számot azt úgyis az elnökség fogja elfogadni.” 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el az NVFP elosztási elvek elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

25./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 2025. és 2026. évi NVFP elosztási elveit elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

8. Intéző Bizottság tag változás 

 

Rögler Gábor főtitkár úr tájékoztatója: 

„Balogh Vilmos nem vállalta a továbbiak az intéző bizottsági tagságát, a BHSE ügyvezető elnök 

kérésére, helyére szeretném javasolni Elnök úr javaslatára Farkas Tibor urat, az MBSZ volt 

főtitkárát.”  

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el az új Intéző Bizottsági tag elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

26./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 
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Az elnökség elfogadta Balogh Vilmos lemondását Intéző Bizottsági tagságáról és 

elfogadta Farkas Tibor kinevezését az Intéző Bizottságba  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

9. Tagsági ügyek 

 

Fék Szabolcs előterjesztése: 

„A Covid óta most vizsgáltuk először szigorúan az egyesületeinket, hogy folyamatos-e a 

működésük, sikerült-e visszaállniuk a kisebb szakosztályoknak a Covid utáni időszakban, sajnos 

9 egyesületnél azt tapasztaltuk, hogy abszolút semmilyen munka nincsen, emellett még többször 

figyelmeztettük őket, hogy jövőre szintén felül fogjuk vizsgálni a működésüket, ebből a 9 

egyesületből 5-en már eleve szünetel állapotban voltak a Covid időszaka alatt is és azóta sem 

álltak vissza. A maradék 4 pedig a jelenlegi rendes tagjaink közül került ki. Jelenleg az van a 

szabályzatunkban, hogy a tagsági jogviszony szakszövetségi felmondással szűnik meg, ha a tag 

a Szakszövetség versenyrendszerében legalább 1 naptári évben nem vesz részt. Sajnos mind a 

9 egyesületnél az a helyzet, hogy annyira egy ember központú az egyesület, egy ember az elnök, 

az edző, az ügyintéző, hogy amennyiben ő kilép, nincs utánpótlás, megszűnik az egész.” 

 

Németh Szilárd: 

„Kérem gondolkodjatok azon, hogy hogyan tudjuk ezeket a dolgokat megelőzni, üljünk le 

ezekkel a kisebb egyesületekkel, hogy miben tudnánk segíteni, menjünk végig az összes 

egyesületen. Arra kérlek Főtitkár úrral titeket, hogy ennek menjünk elébe. Erről kérünk egy 

kontroll beszámolót is, a következő alkalommal erről beszélhetnénk.” 

 

Határozati javaslat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el 9 egyesület tagsági jogviszonyának megszüntetéséről. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

27./2024.(05.30.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a 9 egyesület tagsági jogviszonyának felmondására tett javaslatot 

elfogadta.  

 

Kiegészítő hozzászólás: 

Farkas Tibor: 

„A Magyar Edzők Társasága a kiírását közzétette mesteredzői címre, illetve edzői életmű díjra, 

a pályázatokat augusztus 31-éig lehet leadni. Az én ismereteim szerint a sportágnak van olyan 

edzője, aki eséllyel pályázhat ezekre a címekre, ne hagyjuk ki ezt, mert a sportágnak erre 

szüksége van, legutóbb 2020-ban kaptunk ilyen mesteredzői címet. Ez hatalmas erkölcsi 

elismeréssel járó cím.” 

 

Németh Szilárd: 

„Bízzuk meg a Farkas Tibort, hogy szedje össze ezeket az embereket és az Intéző Bizottságon 

keresztül szeretnék látni egy döntést.”  
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Az elnökségi ülés 11:45 órakor véget ér, a jegyzőkönyvet a jegyzőkönyvvezető és a 2 

jegyzőkönyv hitelesítő aláírja.  

 

Kelt: Budapesten, 2024. május 30. napján 

 

Aláírások: 

 

 

…............................................ 

 Betes Zsuzsanna 

 jegyzőkönyvvezető  

 

 

 …............................................ ............................................ 

 Péteri László Bácsi Péter 

 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 


